

L'Agrupación Musical de Cabezo de Torres de Múrcia s'imposa en la Secció Primera del 137 CIBM "Ciutat de València"

- **Amb la batuta d'Andrés Pérez Bernabé, la banda ha interpretat el pasdoble "Las Provincias" de Vicente i Arturo Terol, i com a obra lliure la "Sinfonía nº 2. De la mar" de Martínez Gallego**
- **La banda convidada mentre deliberava el jurat ha sigut la Banda Sinfónica Municipal de Madrid, dirigida per Jan Cober.**

L'Agrupación Musical de Cabezo de Torres de Múrcia s'ha proclamat guanyadora del primer premi i menció d'honor de la Secció Primera de la 137 edició del Certamen Internacional de Bandes de Música "Ciutat de València" celebrat hui dissabte al Palau de la Música, en obtindre 352 punts.

El primer premi ha correspost a la Banda de Música de Vilatuxe (Pontevedra), mentre que el segon premi ho han aconseguit per ordre de puntuació les societats Ateneu Musical i Cultural d'Albalat de la Ribera, Centre Artístic Musical de Bétera i Societat Musical Santa Cecília d'Alcàsser.

Amb la batuta d'Andrés Pérez Bernabé, l'Agrupación Musical de Cabezo de Torres ha interpretat el pasdoble "Las Provincias" de Vicente i Arturo Terol, y com a obra lliure la "Sinfonía nº 2. De la mar" de Martínez Gallego. La partitura obligada d'esta secció primera ha sigut "The Blue Marble", de Julie Giroux. La banda convidada mentre deliberava el jurat ha estat la Banda Sinfónica Municipal de Madrid, dirigida per Jan Cober.

El director del Palau de la Música de València, Vicente Llimerá, va ser l'encarregat de lliurar el guardó a la societat guanyadora d'esta Sección Primera, que ha obtingut un premi de 10.000 euros.

Demà diumenge se desenvoluparà la Secció d'Honor amb les següents bandes de música per ordre d'actuació: Societat Unió Musical Alberic, Societat Ateneu Musical de Cullera, Sociedad Unión Musical de Almansa (Albacete), Agrupació Musical l'Amistat de Quart de Poblet i Ateneu Musical i d'Ensenyament Banda Primitiva de Lliria.

Sábado, 19 de julio

La Agrupación Musical de Cabezo de Torres de Murcia se impone en la Sección Primera del 137 CIBM “Ciudad de València”

- **Bajo la batuta de Andrés Pérez Bernabé, la banda ha interpretado el pasodoble “Las Provincias” de Vicente y Arturo Terol, y como obra libre la “Sinfonía nº 2. De la mar” de Martínez Gallego**
- **La banda invitada mientras deliberaba el jurado ha sido la Banda Sinfónica Municipal de Madrid, dirigida por Jan Cober.**

La Agrupación Musical de Cabezo de Torres de Murcia, se ha proclamado ganadora del primer premio y mención de honor de la Sección Primera de la 137 edición del Certamen Internacional de Bandas de Música “Ciudad de València” celebrado hoy sábado en el Palau de la Música, al obtener 352 puntos.

El primer premio ha correspondido a la Banda de Música de Vilatuxe (Pontevedra), mientras que el segundo premio lo han conseguido por orden de puntuación las sociedades Ateneu Musical i Cultural d’Albalat de la Ribera, Centre Artístic Musical de Bétera y Societat Musical Santa Cecília d’Alcàsser.

Bajo la batuta de Andrés Pérez Bernabé, la Agrupación Musical de Cabezo de Torres ha interpretado el pasodoble “Las Provincias” de Vicente y Arturo Terol, y como obra libre la “Sinfonía nº 2. De la mar” de Martínez Gallego. La partitura obligada de esta sección primera ha sido “The Blue Marble”, de Julie Giroux. La banda invitada mientras deliberaba el jurado ha sido la Banda Sinfónica Municipal de Madrid, dirigida por Jan Cober.

El director del Palau de la Música de València, Vicente Llimerá, fue el encargado de entregar el galardón a la sociedad ganadora de esta Sección Primera que ha obtenido un premio de 10.000 euros.

Mañana domingo se desarrollará la Sección de Honor con las siguientes bandas de música por orden de actuación: Societat Unió Musical Alberic, Societat Ateneu Musical de Cullera, Sociedad Unión Musical de Almansa (Albacete), Agrupació Musical l'Amistat de Quart de Poblet y Ateneu Musical i d'Ensenyament Banda Primitiva de Lliria.